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Nem most hallunk először az új technológiáról, amit az Edinburgh-i egyetem kutatói fejlesztettek
ki, de most először érezhetjük, hogy ez belátható időn belül számunkra is elérhető lesz. Eddig
leginkább csak laboratóriumi körülmények között tesztelték, ahol már akkor is biztató
eredményeket értek el vele.

  

Most az észtországi Tallinnban próbálták ki életszerű helyzetben, azaz irodákban és ipari
egységekben szerelték fel és tesztelték. Beszámolók szerint, hétköznapi körülmények között
működő lifi hálózaton 1Gbps adatátviteli sebességet is mértek. Ez nagyjából 100-szor gyorsabb
a wifi-nél. Igaz, a 802.11 ac wifi szabvány elméleti sebessége is 1Gbps, de ez a valóságban
meg sem közelíti a megadott értéket.

  

A technológiát fejlesztő csapat nemrég újabb jelentős támogatáshoz jutott, így könnyen
megtörténhet, hogy 2-3 éven belül megjelenik kereskedelmi forgalomban is. Már csak az a
kérdés, hogy fogunk sötétben netezni?
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